
Aangenomen moties
Datum Onderwerp gewenste actie Verantwoordelijk plannings-

datum

Behandelaar Ruimte voor opmerkingen Wijze van afhandeling

38 18-5-2017 Motie vreemd - Extra op-en afrit A12 bij 

Maarn

Verzoekt het college de optie van een extra op-en afrit bij 

A12 bij Maarn onder de aandacht van de provincie te 

brengen.

Van Beurden

37 20-4-2017 Motie vreemd - brief aan provincie over 

Syntus Roept raad van Leusden op om bijgevoegde brief over de 

OV dienstregeling van Syntus in te dienen bij Gedeputeerde 

Staten en Provinciale Staten van de provincie Utrecht

Van Beurden 21-4-2017 Griffie Brief verzonden en onder de aandacht van 

Syntus gebracht

Brief verzonden en onder de aandacht van 

Syntus gebracht

36 10-11-2016 Begroting 2017-2020  1. voor wat betreft het probleem van het ontbreken van 

goede onkruidbestrijdingsmiddelen mee te participeren in 

bovengemeentelijke  (of VNG) initiatieven die er zijn;

2. gezamenlijk met andere gemeenten op zoek te gaan naar 

efficiënte en milieuvriendelijke onkruidbestrijdingsmiddelen;

3. indien nodig ook Leusden te laten participeren in 

proefprojecten.

wethouder Overweg De medewerker Groen volgt alle ontwikkelingen 

op de voet. Op dit moment zijn er nog geen 

goede alternatieven voorhanden. Ook in een 

aantal pilots is nog geen zicht op concrete 

resultaten. Wij blijven de ontwikkelingen volgen 

en zullen de raad informeren als er concrete 

resultaten zijn te melden.

34 6-7-2016 Veilig fietsverkeer over de Leusbroekerweg 

tussen de Hamersveldseweg-Zuid en de 

Arnhemseweg

De mogelijkheden te verkennen om ook het fietsverkeer 

over de Leusbroekerweg tussen de Hamersveldseweg-Zuid 

en de Arnhemseweg veiliger te maken (bijvoorbeeld door 

aanleg van fietssuggestiestroken) en de raad hierover te 

informeren

wethouder Van 

Beurden

Izaak Boone De motie beslaat nagenoeg de gehele opdracht 

aan de gemeente waar we samen met de 

partners al langer aan werken en waar nog een 

weg is te gaan.

In het raadsvoorstel over de Hamersveldseweg-

zuid dat deze week is aangeleverd is ook een 

paragraaf gewijd aan de Leusbroekerweg. 

Daarin wordt aangekondigd dat het college 

voornemens is de fietssuggestiestroken om te 

vormen tot fietsstroken.

33 6-7-2016 Moorsterweg In overleg te treden met de gemeente Woudenberg met als 

doel om gezamenlijk de mogelijkheden te onderzoeken die 

kunnen bijdragen aan het verhogen van de veiligheid van de 

Moorsterweg

wethouder Van 

Beurden

april Izaak Boone Deze motie wordt in januari 2017 van een 

inhoudelijke reactie van het college voorzien. 

De wethouder heeft gemeld dat door capaciteit 

tekort januari niet wordt gehaald. Er wordt nu 

gekoerst op april. 

Onderzoek is uitgevoerd. Het college heeft op 

2 mei een principe besluit genomen tot het 

aanleggen van twee verkeersdrempels. De 

benodigde middelen worden aan de 

gemeenteraad gevraagd bij de voorjaarsnota 

(20.000 euro) RIB juni 2017

32 9-6-2016 Inzet vergroten sociale nieuwbouw Op zoek te gaan naar wegen en middelen om tot 2025 meer 

sociale woningbouw te realiseren dan de huidig 

voorgestelde 300 en hiervoor ook alternatieve en creatieve 

middelen te gebruiken en de raad hierover rond het 

voorjaarsdebat volgend jaar te rapporteren

wethouder Van 

Beurden

juni juni Aanpak bij voorjaarsnota.

Een aanpak wordt gepresenteerd bij de 

voorjaarsnota. Bij de reservering van de 

financiële middelen voor maatschappelijke 

vraagstukken (3,0 mln) is dit onderwerp ook 

genoemd als één van de onderwerpen 

waarvoor de raad na uitwerking kan besluiten 

extra financiële middelen beschikbaar te 

stellen.

Toezeggingen groen is nieuw; 

rood is verwijderen

R=Raad;I=Info; 

P= presentatie

Datum Onderwerp gewenste actie Verantwoordelijk plannings-

datum

Behandelaar Ruimte voor opmerkingen Wijze van afhandeling

31-mei-17 RV Evaluatie Fonds 

Samenlevingsinitiatieven en Recreatiefonds 

2017

Raad wenst gesprek met toetsingscommissie 

Recreatiefonds over gebruik van de fondsen. 

Griffie regelt afspraak

i 31-mei-17 RV Herinrichting Hamersveldseweg-zuid Wethouder van Beurden zegt toe dat de telcijfers van het 

huidige verkeer over de Hamersveldseweg-zuid  zullen 

worden opgestuurd naar dhr. Herder en de raad. Daarbij 

wordt aangegeven wat gezien wordt als “substantieel 

drukker”. 

Van Beurden

i 31-mei-17 RV Herinrichting Hamersveldseweg-zuid Wethouder van Beurden zegt toe dat het college de raad 

informeert over de gedetailleerde uitwerking van de plannen 

voordat ze tot uitvoering overgaan. 

Van Beurden

i 31-mei-17 RV Herinrichting Hamersveldseweg-zuid  Wethouder van Beurden zegt toe de raad op de hoogte te 

houden over de verdere communicatie met 

belanghebbenden over de plannen. 

Van Beurden

i 31-mei-17 RV Evaluatie Fonds 

Samenlevingsinitiatieven en Recreatiefonds 

2017

- Het functioneren van de website waar aanvragen voor een 

bijdrage uit het fonds zal door LL2 worden getest en de 

resultaten daarvan worden teruggekoppeld. De test zal in 

meerdere browsers plaatsvinden.

Overweg
LL2 werkt hier momenteel aan. Zodra meer 

bekend, koppel ik dit via de griffie terug aan de 

raad

r 18-mei-17 Actualiteiten - vernieuwde pad bijenpark 

Achterveld

Wethouder Overweg zegt toe het pad opnieuw toegankelijk 

maken voor rollator en scootmobiel. 

Overweg

r 18-mei-17 Actualiteiten- milieupas Wethouder Van Beurden zegt toe op korte termijn te 

communiceren op verschillende media hoe de oude pas kan 

worden ingeleverd, en dat er bij de nieuwe pas dit jaar geen 

kosten verbonden zijn.

Van Beurden

r 18-mei-17 Actualiteiten - verkeersinstallatie Wethouder Van Beurden zegt toe informatie in te winnen 

over de verkeersinstallatie Randweg ter hoogte van de 

Zwarteweg. De wethouder zegt ook toe de raad te 

informeren over afspraken met Rijkswaterstaat wat betreft 

de afsluiting vanaf 2019. 

Van Beurden



p 11-mei-17 Presentatie Hamersveldseweg-Zuid Wethouder Van Beurden zegt toe na te gaan of er budget is 

voor het fietspad. 

Van Beurden Dit aspect wordt belicht in het raadsvoorstel 

Hamersveldse weg Zuid dat deze week is 

aangeleverd. De  aanleg van een vrijliggend 

fietspad wordt in het Fietsplan wordt 

meegenomen

p 11-mei-17 Presentatie SRO Wethouder Dragt zegt toe de raad nader te informeren over 

de cijfers, hoe van 1,3 miljoen naar 4 miljoen. 

Dragt Er wordt gewerkt aan een memo. De memo 

wordt in de week van 22 mei naar de raad 

gestuurd. Ook zijn er schriftelijke vragen 

gesteld. Deze zullen binnen de termijn worden 

beantwoord. 

p 11-mei-17 Presentatie IkwillWatt Wethouder Van Beurden zegt toe de raad te informeren 

over het vervangingsschema van Stedin (wat Stedin in het 

gasnet in de regio wel wil onderhouden/vervangen en wat 

niet)

Van Beurden Huibert Boer

p 11-mei-17 RIB: Kinderopvang en VVE beleid Wethouder Van Beurden zegt toe de raad te informeren 

over wachtlijsten bij voorschoolse educatie en de strakke 

eisen bij de incatiestellers (jeugdartsen) waarbij kinderen 

mogelijk buiten de boot vallen. 

Van Beurden

p 11-mei-17 RIB: Bestemmingsplan Waterlooweg 36 en 

Paradijsweg 15

Wethouder Overweg zegt toe de raad te informeren over 

hoeveel m2 gebouwen moeten worden vervangen.

Overweg Op het perceel Waterlooweg 36 wordt 590 m2 

gesloopt. Dit is meer dan wat in het convenant 

is afgesproken. Op grond van het convenant 

zou er 453 m2 gesloopt worden op deze 

locatie.

p 11-mei-17 A stuk: A.3 brief college openbaar 

busvervoer Leusden-Syntus

Wethouder Van Beurden zegt toe het zojuist ontvangen 

vervoersplan door te sturen naar de raad.

Van Beurden Zodra het concept-vervoerplan van Syntus 

binnen is gaat dit (ook) direct naar de griffie. 

r 20-4-2017 Actualiteiten - Financiering Kindertelefoon Wethouder Van Beurden zegt toe de raad te informeren 

over de huidige stand van zaken omtrent de financiering van 

de kindertelefoon en de raad te informeren voer het 

verwacht voorstel van de VNG.

Van Beurden geen datum zie site VNG: 

https://vng.nl/onderwerpenindex/jeugd/jeugdhul

p/nieuws/kindertelefoon-sensoor-en-akj-snel-

besluit-gemeenten-nodig

Op 23 mei neemt het college een besluit over 

de financiering van de kindertelefoon. Voorstel 

is om de kindertelefoon te financieren vanuit 

de middelen die vanuit de algemene uitkering 

worden ontvangen. Hiermee blijft de 

voorziening in staand. De andere 

regiogemeenten neemen hetzelfde besluit.  >> 

RIB  juni 2017

r 20-4-2017 Actualiteiten - bijtincidenten Burgemeester Horselenberg zegt toe na overleg met de 

politie te laten weten of er bijtincidenten met honden zijn 

voorgekomen in Leusden. 

Horselenberg geen datum

r 23-3-2017 RV Exploitatie MFC Antares Wethouder zegt toe samen met WSL het gesprek te 

faciliteren met de wijk, winkeliers en bewoners over de 

maatschappelijke functie van MFC Antares en de omgeving. 

Van Beurden Op 8 juni wordt er een avond georganiseerd 

voor alle inwoners van Tabaksteeg en leusden 

- Zuid, de ondernemers, scholen, gemeenten 

en WSL

r 23-3-2017 RV Informatieplan Wethouder zegt toe de raad te informeren via RIB over 

risico's en tegenmaatregelen. Hij bekijkt hoe de raad kan 

worden betrokken bij de risico's en hoe deze voor te zijn. 

Overweg

r 23-3-2017 Actualiteiten - bebording Hamershof Wethouder Van Beurden zegt toe dit scherp in de gaten te 

houden. 

Van Beurden

r 23-3-2017 Inspreekster Van Dijk over vermelding 

straatnaam opa

Burgemeester zegt toe met inspreekster / initiatiefneemster 

in gesprek te gaan

Horselenberg
Toezegging is dat we een boom plaatsen op 

het plein ‘Groot Agteveld’.Zodra er ergens een 

naamloze straat opduikt in het Achterveldse, 

gaan we het de naam van deze meneer geven.

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder zoekt uit of er creatieve oplossingen mogelijk 

zijn bij schuldhulpverlening. Komt hierop  terug bij raad.

Dragt geen

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder Dragt zegt toe paragraaf lokale initiatieven uit te 

breiden.

Dragt volgende 

monitor

R 12-1-2017 Inventarisatie asbest RUD Wethouder Van Beurden informeert de raad zodra de 

inventarisatie asbest is uitgevoerd en het bestuur van de 

RUD een plan van aanpak heeft besproken.  

Van Beurden De gezamenlijke aanbesteding voor de 

inventarisatie van asbestdaken is in april 

gestart. Dit najaar volgen de resultaten van de 

inventarisatie.

R 12-1-2017 Kosten kledingcontainers De portefeuillehouder zoekt uit of de huur van de containers 

voor de inzameling van kleding goedkoper kan dan de € 

7.000 huur jaarlijks die nu voor 19 containers aan de AVU 

wordt betaald.

Overweg Op basis van prijsopgave wordt nu samen met 

Kringloop overname onderzocht. Dit lijkt 

interessant.

R 12-1-2017 en raad 26-1-17 Digitale veiligheid Wethouder Overweg informeert raad over wijze waarop de 

gemeente uitvoering geeft aan de aanbeveling tot periodiek 

testen van de systemen.

Overweg In BNLP verband wordt gewerkt aan een 

informatie veiligheidsplan. Onderdeel hiervan 

is het instrument van een regelmatige scan 

door een extern gespecialiseerd bureau van de 

ICT omgeving. Het uitvoeringsplan zal in maart 

worden vastgesteld door het college. U krijgt 

daarna dit plan ter kennisname toegestuurd, 

waarbij wij zullen aangegeven hoe en met 

welke frequentie de externe scan zal 

plaatsvinden.  



R 24-11-2016 A-stuk 13 Voorschoolse voorzieningen Notitie voorschoolse educatie wordt uiterlijk q2 

toegezonden, van beurden

Van Beurden tweede 

kwartaal '17

In de RIB die op 11 mei is besproken met de 

raad is uitgelegd waarom er in juni geen 

raadsvoorstel komt. Er wordt nu afgewacht 

welke nieuwe wetgeving wordt opgesteld. Op 

bvasis hiervan wordt een raadsvoorstel 

gemaakt. Het is nog niet in te schatten op 

welke termijn dit zal plaatsvinden.  

P 22-11-2016 Bekrachtiging geheimhouding Griffie maakt inventarisatie van stukken waar raad 

geheimhouding heeft opglegd en inventarisatie waar 

opheffing mogelijk is. 

Griffier zomer 2017 Ina Schutte

R 9-6-2016 Woonvisie Kijken met de WSL of de versnelling tot 2020 op gang kan 

worden gebracht. De WSL en Companen komen beide met 

een voorstel voor 300 woningen. Samen met de 

woningstichting de vinger aan de pols houden en medio 

2017 de raad verder informeren over de haalbaarheid van 

deze ambities.

weth. Van Beurden voorjaar 2017 Aanpak bij voorjaarsnota.

Een aanpak wordt gepresenteerd bij de 

voorjaarsnota. Bij de reservering van de 

financiële middelen voor maatschappelijke 

vraagstukken (3,0 mln) is dit onderwerp ook 

genoemd als één van de onderwerpen 

waarvoor de raad na uitwerking kan besluiten 

extra financiële middelen beschikbaar te 

stellen.   

I 21-4-2016 Hamerveldseweg-zuid oplossing toename van verkeer hele traject weth. Van Beurden 30-11-2016 Izaak Boone De toekomstige verkeersintensiteit op de 

(gehele) Hamersveldseweg is van een aantal 

factoren afhankelijk. Dit aandachtspunt komt 

nadrukkelijk aan bod bij de variantenstudie voor 

het zuidelijk deel van de Hamersveldseweg. 

Een eerste verkenning leert dat het noordelijk 

deel van de Hamersveldseweg rustiger zal 

worden wanneer de Hamersveldseweg-zuid via 

de Grasdrogerijweg op de Ben Ponbaan wordt 

aangesloten.  >> 

er is een raadsvoorstel over de 

Hamersveldseweg Zuid in route gebracht. In 

dit voorstel wordt ook ingegaan op de 

verkeerssituatie.

Schriftelijke vragen
Datum Fractie Onderwerp Verantwoordelijk plannings-

datum

Behandelaar Ruimte voor opmerkingen Wijze van afhandeling

1-5-2017 ChristenUnie-SGP (Kinder)armoede in Leusden 30-5-2017 Afgedaan op: 30 mei

16-5-2017 Groenlinks-PvdA Zwembad Octopus 14-6-2017 Afgedaan op: 7 juni

16-5-2017 CDA Zwembad Octopus 14-6-2017 Afgedaan op : 7 juni


